
آرمان ملی: امروز آخرین دیدارهای سال 1402 در قالب 
هفته بیست و یکم لیگ برتر در شهرهای مختلف برگزار 

می شود. 
  پیش بازی پرسپولیس

اوسمار ویرا، سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در نشست 
خبری پیش از دیدار تیمش مقابل پیکان اظهار داشت: 
بازی خیلی مهمی در پیش داریم. در واقع وارد 10 بازی 
، ما پرش  10 بازی آخر آخر لیگ شده ایم. فصل قبل در 
خوبی داشتیم و امیدوارم و تمام سعی مان را می کنیم که 
در 10 بازی آخر این فصل هم یک پرش بلند و خیلی خوب 
داشته باشیم.  تیم پیکان 2 پیروزی خوب مقابل دو تیمی 
که خوب بازی می کردند به دست آورده و در نقل و انتقالات 
هم چند مهره عوض کرده و یک مهاجم گرفته است که در 
داخل محوطه جریمه خوب عمل می کند و ضربات سر 
خوبی می زند. کارهای هجومی پیکانی ها به این بازیکن 
افزود:  پرسپولیس  فوتبال  تیم  سرمربی  می شود.  ختم 
پیکان بعضی وقت ها سیستم بازی اش را تغییر می دهد و ما 
هم طبق عملکرد این تیم، تمرینات مان را انجام داده ایم.  
برای ما خیلی مهم است که بعد از دربی یک بازی خوب 
انجام دهیم و بتوانیم 3 امتیاز لازم را کسب کنیم. این بازی، 
پنجمین بازی فشرده ما است و امیدوارم که نتیجه خوبی 
بگیریم و تمام بازیکنان ما در شرایط ایده آل و صددرصدی 
کنش  خودشان باشند تا نتیجه مطلوب بگیریم. وی در وا
به این موضوع که هواداران فوتبال از نتیجه و کیفیت دربی 
راضی نیستند و بر این اساس بزرگترین درس او از دربی 
چیست که در 10 بازی آینده پرسپولیس از آن استفاده کند، 
گری خوب  - صفر برای هیچ تماشا عنوان کرد: بازی صفر
نیست و ناراحت کننده است. در دربی خیلی وقت تلف شد 
و تعویض ها، مصدومیت ها و بازدیدهای VAR خیلی اتفاق 
افتاد و بیشتر باعث شد که دربی کسل کننده شود. ما هم 
- صفر راضی نبودیم، برنامه  مثل هواداران از نتیجه صفر
از  بگیریم. می خواستیم  نتیجه  و می خواستیم  داشتیم 
شانس های مان استفاده کنیم و به نتیجه مطلوب برسیم 

که از هر  گرفتیم این است  که از دربی  اما نشد. درسی 
موقعیتی که به دست می آوریم باید استفاده کنیم تا 

بتوانیم به نتیجه دلخواه برسیم و به فکر موقعیت 
قبل و بعدمان نباشیم. به گزارش »تسنیم«، رضا 

عنایتی در نشست خبری پیش از دیدار پیکان 
با  دیدار  داشت:  اظهار  پرسپولیس  مقابل 
پرسپولیس بازی فوق العاده سختی است. 
با یکی از مدعیان اصلی قهرمانی بازی داریم 

و باید در تمام طول بازی تمرکز داشته 
باشیم. امیدوارم در فرصت کمی که بعد از 

بازی با ملوان داشتیم، بچه های ما به لحاظ 
که در  ذهنی آماده باشند تا فردا به آنچه 

کنش  زمین می خواهیم برسیم. عنایتی در وا
به این موضوع که استراژی اش مقابل پرسپولیس 

نباختن است یا نیم نگاهی هم به برد دارد، عنوان 
کرد: فوتبال جذابیت خاصی دارد که نمی توانید نتیجه 

را پیش بینی کنید. ما نگاه مان رو به  جلو است و با توجه به 
پیشرفتی که بازیکنان مان دارند، تفکرات خودمان را داریم و 
کتیک مان را به حریف  سعی می کنیم مالکانه بازی کنیم و تا

دیکته کنیم.

  پیش بازی سپاهان و گل گهر
تیم فوتبال سپاهان پس از پیروزی روحیه بخش برابر 
فولاد که بعد از پنج شکست متوالی در لیگ به دست آمد 
به نظر با روحیه ای بهتر و با انگیزه های بیشتر آماده ادامه 
رقابت قهرمانی است. سپاهانی ها که برای بازگشت به کورس 
قهرمانی هم قسم شده اند در آخرین دیدار خود قبل از 
تعطیلات نوروز میزبان گل گهر هستند، تیمی که شکست 
می خواهد  گر  ا سپاهان  اما  نیست،  راحتی  کار  دادنش 
کند محکوم به  نتایج ضعیف هفته های اخیر را جبران 
پیروزی خانگی مقابل تیم سیرجانی است. سپاهان با دو 
بازی کمتر نسبت به تیم صدرنشین فاصله ای ۹ امتیازی 
با صدر پیدا کرده است و این تیم در وضعیتی قرار گرفته 
گردان  است که دیگر هیچ امتیازی نباید از دست دهد. شا
مورایس مانند فصل گذشته در این مقطع باید چند برد 
متوالی کسب کند تا به کورس قهرمانی همراه با استقلال و 
پرسپولیس اضافه شود، مأموریتی که با توجه به بازی های 
کتور  ج از خانه سپاهان مقابل رقبای پرقدرتی مثل ترا خار
سخت به نظر می رسد. گل گهر حریفی است که یکی از پنج 
شکست متوالی را به سپاهان 
تحمیل کرد. در اوایل دیماه 
وقتی سپاهانی ها از بازگشت 
چهار امتیاز کسر شده خود 
گهان با  خوشحال بودند، نا
خبر محرومیت شش بازیکن 

خود مواجه شدند و با توجه به اخراجی هایی که در بازی 
پیش از آن داده بودند، با لشکری از مصدومان و محرومان 
کاملا دست و پا بسته برابر گل گهر قرار گرفتند و در نهایت 
کنون سپاهان فرصت  با نتیجه سه بر یک مغلوب شدند؛ ا
خوبی دارد تا انتقام آن شکست تلخ را از گل گهر بگیرد و پایان 
سال را برای میهمان خود تلخ کند. گل گهر که در نیم فصل 
نخست نتایج متوسطی گرفته بود، نیم فصل دوم را نسبتا 
کرده است و به نظر می رسد پیش از دیدار با  خوب آغاز 
سپاهان در فرم مطلوبی قرار گرفته است. گل گهر در پنج 
بازی ابتدایی نیم فصل دوم سه پیروزی، یک تساوی و یک 
شکست داشته و توانسته است خود را تا رتبه پنجم جدول 

بالا بکشد.

  پیش بازی استقلال 
آخرین مسابقه فوتبال ایران در سال 1402 از ساعت 21  
در استادیوم پاس قوامین برگزار می شود. تیم های فوتبال 
استقلال تهران و هوادار که دو لژیونر سابق فوتبال ایران 
هم  برابر  شرایطی  در  می بینند  نیمکت هایشان  روی  را 
صف آرایی می کنند که نیمکت هر دو تیم انگیزه بالایی برای 
این مسابقه دارد. استقلال با جواد نکونام فعلا صدرنشین 
لیگ است و یک تساوی جایگاه این تیم را در پایان سال 1402 
تثبیت خواهد کرد. آبی ها که هفته گذشته دربی پایتخت را 
، به یک  با تساوی به پایان رساندند امیدوارند مقابل هوادار
برد شیرین دست پیدا کنند. نکته جالب اینکه در بازی هایی 
که این دو تیم باهم داشته اند، بنفش های تهرانی هیچ 

گرفتن امتیاز  و زمان موفق به  نشده اند  استقلال  از 
فرصت برای شکستن این بازی فردا بهترین 

مقابل، رکورد شوم  سوی  در  است. 
اما هوادار با ورود مسعود 
شجاعی نمایش بهتری را ارائه 
می دهد و این مربی امیدوار است با 
استفاده از دو عنصر تجربه و انگیزه بتواند مچ 
رفیق قدیمی اش را در زمین مسابقه بخواباند. نکونام 
و شجاعی در سال های نه چندان دور پرچمدار فوتبال 
لیگا بودند. در حال حاضر هوادار با 1۹ امتیاز در  ایران در لا
رده دوازدهم جای دارد و استقلال با 43 امتیاز صدرنشین 

لیگ برتر است.
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برگزاری دیدارهای هفته 21 

 ! آخرین هفته لیگ برتر

جهانبخش به ترکمنستان می رسد  
کید کرد: علیرضا جهانبخش  سرمربی فاینورد تا
آماده نیست و به دیدار با هیرنفین نمی رسد، 
ولی احتمالا در اردوی تیم ملی ایران برای دیدار 
با ترکمنستان حضور خواهد داشت. فاینورد، 
آنتونی میلامبو و علیرضا جهانبخش را برای دیدار 
روز یکشنبه برابر هیرنفین در اختیار نخواهد 
داشت. آرنه اسلات با اشاره به غیبت جهانبخش 
گفت: علیرضا جهانبخش برای بازی با هیرنفین 
که پیش از  آمادگی لازم را ندارد. جهانبخش 
این به دلیل مصدومیت دو دیدار گذشته لیگ 
هلند را از دست داد، همچنان با تیمش تمرین 
که جهانبخش  نمی کند. اسلات انتظار دارد 
به تیم ملی ایران دعوت شود. سایت هلندی 
fcupdate نوشت: فاینورد که با 10 امتیاز اختلاف 
نسبت به آیندهوون صدرنشین در رده دوم 
جدول رده بندی لیگ هلند ایستاده است، ۹ 
بازی فرصت دارد تا بتواند این اختلاف امتیاز را 
جبران کرده و همانند فصل قبل عنوان قهرمانی را 
به دست بیاورد. تیم ملی فوتبال ایران که در جام 
ملت های آسیا به جمع چهار تیم پایانی راه یافت، 
باید در اولین دیدارش بعد از پایان این رقابت ها 
در خانه به مصاف تیم ملی ترکمنستان برود و در 

ادامه دیدار برگشتش را برابر این تیم انجام دهد.

ویژه

حضور هوادار خردسال فولاد در 
تمرین این تیم حال و هوای خاصی 
کرده است. وی هفته  را ایجاد 
گذشته  هنگام خروج از استادیوم 
اختصاصی فولاد به همراه خود در 
حالی که اشک می ریخت بابت 
شکست تیمش مقابل سپاهان 

ابراز ناراحتی می کرد.

یج  نتا سطه  ا به و که  کیا  ید نو
فوق العاده با مس رفسنجان بسیار 
نزد هواداران این تیم محبوب است، 
حالا انگیزه زیادی برای یک موفقیت 
دیگر در ورزشگاه خانگی مقابل 
تیمی دارد که هدایتش برعهده 
ربیعی به عنوان سرمربی سابق مس 

. ست ا

ل جمعه  مدیرعامل استقلا
برای حضور در مراسم ختم 
همسر محمدرضا زنوزی راهی 
تبریز شد تا با مالک باشگاه 
کتور همدردی کرده و به او  ترا
تسلیت بگوید وی شبانه به 
تهران بازگشت تا کار خود را در 

استقلال ادامه دهد.

ت
شــ

س نو
عک

        سفر یک روزه   هوادار انگیزه

گفتوگو

مرتضی فنونی زاده پیشکسوت پرسپولیس و 
کارشناس فوتبال در خصوص عملکرد اوسمار و 

گردانش صحبت کرد.  شا
   درباره تساوی دربی 103 چه نظری دارید؟

 استقلال آمده بود تا کمتر گل بخورد، چون 
پرسپولیس در خط هافبک و حمله خودش 
قدرت زیادی داشت. اما نهایتا استقلال یک 
امتیاز را گرفت و به خواسته خودش دست یافت. 
بر همین اساس کسب یک امتیاز، بیشتر به سود 
استقلال بود. از لحظه ای که بازی شروع شد، بر 
خلاف کارشناسی برخی ها، استقلال حمله کرد. 
1۵ دقیقه اول بازی در اختیار استقلال بود، اما 
آنچنان موقعیتی نداشت. سپس پرسپولیس 
که  کرد  گلزنی ایجاد  فرصت های خوبی برای 
می شود گفت بازی در نیمه اول بهتر از نیمه دوم 
بود. در مجموع دربی در نیمه دوم اصلا بار فنی و 

کتیکی نداشت. تا
   نظر شما درباره سیستم دفاعی استقلال 

چیست؟
 سیستم نکونام کی روشی است، دفاع مطلق 
و ضد حمله زدن که برای امتیاز گرفتن نیز سعی 
می کند به بهترین شکل از ضربات ایستگاهی و 
اشتباهات حریفان استفاده ببرد، یعنی یک گل 
بزند و سپس دفاع کند. متأسفانه پرسپولیس 
واقف نبود که این تیم استقلال ضعیف ترین 
تیم سال های اخیرش بود و می توانست با برد 
شیرینی بازی را تمام کند. پرسپولیس با احتیاط 
بازی کرد و یک دیدار ۶ امتیازی را از دست داد. 
از دست دادن امتیاز به ضرر پرسپولیس شد 
و سپاهان هم از تساوی دربی نفع برد، چون 
2 امتیاز از تیم های بالای خودش در جدول 

کم شد.
    در مورد تعویض های نامناسب »اوسمار« 

چه نظری دارید؟
اوسمار تعویض های فوق العاده اشتباهی 
داشت. مهدی ترابی، امید عالیشاه و سروش 
ج کردن  رفیعی نباید بیرون می آمدند و با خار
، میانه  نفرات پا به توپ، تکنیکی و بازی ساز
زخمی  حریفت  وقتی  کرد.  خالی  را  میدان 
است باید به او حمله کرد و ضربه آخر را زد. اما 
تعویض های اوسمار قدرت تهاجمی پرسپولیس 
را گرفت. تا زمانی که استقلال اقتصادی بازی 
می کند و دنبال یک بر صفر بردن بازی هاست، 

شانس بیشتری برای قهرمانی دارد.

مرتضی فنونی زاده:
« تعویض های  »اوسمار

اشتباهی داشت

  گردش ۱۳۴ میلیاردی  
لیگ های کشتی در ۱۴۰۲ 

ایسنا: رئیس سازمان لیگ فدراسیون کشتی 
از الکترونیکی شدن قراردادها در سال جدید 
خبر داد و گفت: با این اقدام دیگر کشتی گیران 
نمی توانند با 2 تیم قرارداد ثبت کنند. حمید 
یاری اظهار کرد: فدراسیون کشتی سال بسیار 
شلوغ و پرترافیکی را به دلیل برگزاری مسابقات 
متعدد داخلی و بین المللی پشت سر گذاشت. 
وی افزود: سازمان لیگ نیز ۹ لیگ در رده های 
سنی مختلف در سال 1402 برگزار کرد و علاوه بر آن 
نیز مسئولیت برگزاری مسابقات فدراسیون کشتی 
نیز بر عهده سازمان لیگ فدراسیون کشتی بود. 
رئیس سازمان لیگ فدراسیون کشتی، درباره 
مجموع گردش مالی لیگ های کشتی در سال 
1402، بیان داشت: مجموع گردش مالی نقدی 
و غیرنقدی لیگ های کشتی ایران در سال 1402 
مبلغ 133 میلیارد و هشتصد میلیون تومان بود 
که رشد قابل توجهی نسبت به سالیان قبل داشته 
است. همچنین در مجموع 3۷24 رقابت کشتی 
در سالی که گذشت زیرنظر سازمان لیگ برگزار 
شد. یاری در پایان درباره برنامه های سازمان 
لیگ در شفافیت قراردادهای کشتی گیران، گفت: 
قرار است ثبت قراردادها به صورت الکترونیکی 
به صورت آزمایشی از لیگ دسته یک اجرا شود و 
در سایر لیگ ها نیز با رفع ایرادات اجرایی شود. 
با این روش کشتی گیران دیگر نمی توانند با 2 تیم 

قرارداد ببندند و همه چیز شفاف خواهد بود.

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
ایسنا: سرمربی جدید فولاد خوزستان گفت: به عنوان یک 
خوزستانی وظیفه خود می دانستم که به فولاد کمک کنم. 
عبدا... ویسی اظهارکرد: فولاد در این فصل به هر دلیلی به 
مشکل برخورد و من نیز به عنوان یک خوزستانی وظیفه خود 
می دانستم که به فولاد کمک کنم. وی افزود: فولاد تیم بزرگی 
که در لیگ قهرمانان آسیا نیز حضور داشته و تجربه  است 
خیلی بزرگی دارد. جایگاه فولاد این جای جدول نیست و من 
با تمام وجود و تمرکز آمده ام که مجددا مردم خوزستان را با 
کمک همه عوامل باشگاه خوشحال کنیم. ویسی گفت: نیاز 
بود به فولاد کمک کنم. در همین راستا جلساتی با باشگاه 
فولاد داشتم و امروز قرارداد نهایی شد. سرمربی جدید فولاد 
درباره پیوستنش به فولاد در آستانه داربی خوزستان و تیم 
سابقش، عنوان کرد: به استقلال خوزستان هم عرق دارم و 
یکی از تیم های خوب خوزستان است که قهرمان لیگ برتر نیز 
شده است. من خاطرات خوبی با این تیم دارم. داربی سخت 
کی است. وی درباره ادامه همکاری با آل نعمه، افزود:  و خطرنا

بله او در کادرفنی می ماند.

بیــنالمــلل
  بهترین گلزن بایرن از رفتن توماس توخل از بایرن در 
پایان فصل ناراحت است. هری کین، مهاجم بایرن مونیخ از 
اخبار رفتن توماس توخل در پایان فصل ابراز ناامیدی کرد. 
پیش از این اعلام شده بود که توخل در تابستان از بایرن 
جدا خواهد شد. سرمربی آلمانی در تصمیم کین برای انتقال 
از تاتنهام به بایرن مونیخ در تابستان گذشته نقش زیادی 
داشت ولی بعد از رفتن توخل، باید مربی جدیدی سکان 
هدایت بایرن را عهده دار شود. هری کین از رفتن توماس 
توخل از بایرن در پایان فصل بسیار ناامید و عصبانی است 

و دوست داشت این مربی به 
کارش در مونیخ ادامه دهد. 
هنوز جانشینی برای توماس 
و  است  نشده  اعلام  توخل 
باید دید سران تیم مونیخی 
چه تصمیمی درباره جانشین 

توخل خواهند گرفت. 
بایرن مونیخ در یک 
چهارم نهایی لیگ 
قهرمانان اروپا نیز 
حضور دارد و باید 
مرحله  این  در 
به دیدار آرسنال 

برود. کین بهترین 
گلزن بوندسلیگا در 

این فصل است. این 
بازیکن انگلیسی در 2۵ بازی 
در بوندسلیگای آلمان 30 گل 

به ثمر رسانده است.

استقلال به اندازه کافی بازیکن ندارد 

دربی 103 با تساوی به پایان رسید، اما باید بگویم چیزی به اسم 
دربی و بازی میان استقلال و پرسپولیس ندیدم. دو تیم در مرحله 
حساسی به هم خوردند و چون تیم های اول و دم جدول بودند 
کیفیت بازی دچار افت شد. پرسپولیس با نفرات جدیدی که 
گرفته تا دندان مسلح است و جواد نکونام هم در یارگیری نتوانست 
کند. اصطلاحی در کشتی  تمامی نفرات مدنظرش را جذب 
داریم که می گوید بازی 40 به ۶0 را برنده از تشک خارج شو، شرایط 
استقلال به پرسپولیس هم به این شکل بود. اینکه بازیکنان 
فوق العاده ای داشته باشی و برنده از زمین خارج شوی کار خاصی 
نکردی، اوسمار با این همه بازیکن نتوانست نتیجه مدنظر را بگیرد 
ولی نکونام توانست نتیجه مدنظر را کسب کند. سرمربی استقلال 
در بازی های زیادی 40 به ۶0 را درآورده است. نکونام با تجربه و 
دانشی که دارد نتایج خوبی گرفته است. بازیکنان پرسپولیس را در 
یک کفه ترازو بگذارید و با احترام بازیکنان استقلال را در کفه دیگر 
بگذارید تا ببینید سمت پرسپولیس از لحاظ فنی سنگینی می کند. 
بازیکنان استقلال زحمت کشیدند و تلاش کردند، ارزش آنها را 
نباید پایین آورد، چون همه توان خود را گذاشتند و در مجموع این 
نتیجه را می گیریم که با وجود کمبودها، هدف کادرفنی قهرمانی 
است. فوتبالیست تا یک حدی می تواند استقامت داشته باشد 
و بعد بدنش خالی می کند. بستگی به کادرفنی نکونام دارد که 
چگونه از مهره هایی که در اختیار دارد بازی بگیرد. جواد نکونام 
و دستیارانش همه تلاش خود را می کنند تا بهترین بازدهی را از 
بازیکنان بگیرند. مورد بعدی داشتن بازیکن به اندازه کافی است 
تا همزمان در دو سه جام حضور داشت. استقلال بازیکن به اندازه 
کافی نداشت تا در جام حذفی، لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا باقی 
بماند. از اینجا به بعد استقلال باید از لحاظ مالی تزریق شود که 
مطمئنا علی خطیر به عنوان مدیرعامل، حمایت های مالی لازم 
را از تیم و کادرفنی می کند. الان هم اتفاقی نیفتاده و استقلال در 
صدر جدول است. پرسپولیس هم بازی با سپاهان دارد و مدیریت 
استقلال هم دغدغه مالی را از ذهن تیم دور کند تا 10 فینال باقی 
مانده تا پایان فصل تیم به مشکل نخورد و به قهرمانی برسد. پرتاب 
سنگ و بطری آب به اتفاقی طبیعی در بازی های مهم تبدیل شده 
و  واقعا برای طرفداران هر دو تیم استقلال و پرسپولیس ناپسند 
است. در بازی های اروپایی چنین اتفاقاتی نمی افتد بعد همین 
سنگ اندازان، انتقاد می کنند چرا فوتبال ایران پیشرفت نمی کند. 
مشکل اصلی خود شما ها هستید که آرامش را از بازیکنان در زمان 
زدن کرنر یا پرتاب اوت می گیرید. این رفتار های خنده دار کودکانه 
به تیم محبوب آنها لطمه می زند. مگر به خاطر دربی رفت هر دو 
گر نشدند، قطعا این بار هم باید منتظر  تیم یک بازی بدون تماشا
محرومیت استقلال و پرسپولیس باشیم. این افراد نمی فهمند 
و جوگیر می شوند، بطری آب و سنگ پرت می کنند. سر زبیر 
نیک نفس را شکستید، شانه رضا انتشاری کمک داور را مجروح 
کردید، بساط کار ضد فوتبالی و ضد فرهنگی جمع نشود شرایط 

بدتر از قبل خواهد شد.  

علیچینی
کارشناسفوتبال

وحید شمسایی:  هدفی جز قهرمانی در آسیا نداریم

رئیس جدید والیبال انتخاب شد

ملی  تیم  سرمربی  شمسایی،  وحید 
از  تلفیقی  با  که  اظهارکرد  ایران  فوتسال 
مسابقات  در  باتجربه  و  جوان  بازیکنان 
آسیایی شرکت می کنند و هدفی جز قهرمانی 
گفت: ما هدفی  ندارند. وحید شمسایی 
در  فوتسال  ملی  تیم  برای  قهرمانی  جز 
جام ملت های آسیا نداریم. این مسابقات 
حکم انتخابی جام جهانی را هم دارد و 
ما با تلفیقی از بازیکنان جوان و باتجربه 
در مسابقات پیش رو شرکت می کنیم. ما 

بازیکن باتجربه مثل علی اصغر حسن زاده، 
محمدرضا سنگ سفیدی و سپهر محمدی 
تا جوان 20 ساله را داریم. بازیکنان جوان ما 
الان باتجربه شدند و هیچ عذر و بهانه ای 
نیست. فوتبال بالا و پایین زیاد دارد، ولی 
ما سعی می کنیم بهترین نتیجه را بگیریم. از 
فدراسیون فوتبال هم تشکر می کنیم. ما هر 
شرایطی که خواستیم تأمین شده است و از 
مردم خواهش می کنیم که حمایت کنند تا 
با جام قهرمانی برگردیم. وی راجع به اینکه 

این موضوع  و  قول قهرمانی داده است 
باری روی دوش تیمش نمی گذارد، تصریح 
کرد: ما دنبال چیزی جز قهرمانی نیستیم. 
انتظار ها به حق از تیم ما بالاست و اصلا 
دنبال فشار نیستیم، لیاقت این بازیکنان 
قهرمانی است. بازیکنی که می خواهد بزرگ 
باشد باید خیلی از فشارها را تحمل کند. 
ما جام قبلی را هم در عین شایستگی از 
دست دادیم، فوتبال و فوتسال بالا و پایین 
دارد، اما ما هدفی جز قهرمانی نداریم و 

امیدواریم ۹ اردیبهشت با جام قهرمانی 
برگردیم. شمسایی خاطرنشان کرد: توقع 
که به بازیکنان و این رشته  ما این است 
نگاه کنند، چون همیشه فوتسال در آسیا 
آبروداری کرده است، پس لیاقتش گرفتن 
صلاح  گر  ا هم  را  حواله  و  بهترین هاست 
بتوانیم حواله ای  گر  ا بدانند، می دهند. 
می دهیم.  خودمان  طرف  از  ما  بدهیم 
مسئولان انتظار قهرمانی دارند و امیدوارم 

که نگاه ویژه ای هم داشته باشند.

آرمان ملی: مجمع انتخاباتی فدراسیون 
والیبال برگزار شد و در پایان میلاد تقوی با 
کثریت آرا برای چهار سال، رئیس این  کسب ا

فدراسیون شد.
    برگزاری مجمع 

مجمع انتخاباتی فدراسیون والیبال صبح 
شنبه 2۶ اسفند به ریاست سیدمحمد شروین 
و  قهرمانی  ورزش  توسعه  معاون  اسبقیان 
هاشمی  مناف  ورزش،  وزارت  حرفه ای 
نامنی  احمد  المپیک،  ملی  کمیته  دبیرکل 
سرپرست دفتر امور مشترک فدراسیون ها و 
اعضای مجمع برگزار شد. محمد منصوری، 
امیرحسین منظمی، سیدمیلاد تقوی، محمود 
کبری پنج نامزد تأیید  افشاردوست و پیمان ا
صلاحیت شده برای شرکت در این انتخابات 
که افشاردوست و تقوی برنامه های  بودند 
کبری و امیرحسین  خود ارائه کردند، پیمان ا
منظمی انصراف دادند و محمد منصوری نیز 
غایب بود. بدین ترتیب رأی گیری با حضور 

افشاردوست و تقوی انجام شد. تعداد اعضای 
مجمع ۶۷ بود که در نهایت میلاد تقوی با ۶1 
رأی به عنوان رئیس فدراسیون والیبال انتخاب 
افشاردوست شش  شد. همچنین محمود 
رأی اعضای مجمع این فدراسیون را به خود 
اختصاص داد. تقوی پیش از این، مسئولیت 

دبیری فدراسیون والیبال را برعهده داشت.
   نظر رئیس سابق

محمدرضا داورزنی گفت: به میلاد تقوی 
تبریک می گویم و امیدوارم بتواند با استفاده 
از همه پتانسیل ها و ظرفیت  ها در کشور و با 
توجه به انتظاراتی که از والیبال وجود دارد، 
شرایطی را فراهم کند که برنامه های فدراسیون 
عملی شود و آرمان های والیبال تحقق پیدا 
کند. وی افزود: از کیومرث هاشمی و معاونان 
او که تدبیر کردند تا والیبال دچار چالش نشود 
تشکر می کنم. امیدوارم تقوی کشتی والیبال را 

به ساحل آرامش و موفقیت برساند. امیدوارم 
والیبال ایران بتواند انتظارات مردم و رهبری را 
محقق کند و شاهد موفقیت های این رشته 

باشیم.
   صحبت رئیس جدید 

میلاد تقوی پس از انتخاب به عنوان رئیس 
فدراسیون والیبال اظهار داشت: زمان زیادی 
در اختیار نداریم و اردوهای تیم ملی از پایان 
فروردین ماه آغاز خواهد شد. ما کار سختی 
برای کسب سهمیه المپیک در پیش داریم، 
ولی ناامید نیستیم. رسیدن به هدف قسمتی 
از ماجراست، اما تلاش خود را با تمام توان 
به کار خواهیم گرفت تا تیم ملی در بهترین 
رئیس  بگیرد.  قرار  حریفان  مقابل  شرایط 
جدید فدراسیون والیبال ادامه داد: امیدوارم 
کادرفنی که انتخاب شده است و مربیان ایرانی 
که در کنار آنها قرار خواهند گرفت، تلاش خود را 

بکنند تا مردم خوشحال شوند. تقوی تصریح 
کرد: اولویت ما اصلاح امور فدراسیون والیبال 
است. به اعتقاد من، ساختار اداری و اجرایی 
فدراسیون با وجود موفقیت هایی که تیم ملی 
کسب کرده است، همگونی ندارد. فضای بسیار 
خوبی وجود دارد که به سمت یک فدراسیون 
حرفه ای پیش برویم. اولویت ما این است که در 
اولین فرصت و در چهار سال آینده ساختاری 
پویا در فدراسیون والیبال جاری کنیم. میلاد 
تقوی در مورد انتخاب سرمربی جدید تیم ملی 
بیان داشت: ساختار انتخاب سرمربی درست 
بوده است. در مورد گزینه ای که انتخاب شده 
است قصد ندارم صحبت کنم. دبیر پیشین 
انتخابات  کرد:  اضافه  والیبال  فدراسیون 
فدراسیون والیبال بسیار قانونمندانه شکل 
گرفت و قانون سرلوحه کار ما بوده است. دکتر 
اسبقیان )معاون وزیر ورزش( خیلی شفاف در 
مورد روند انتخابات فدراسیون صحبت کرد و 

همین مساله کفایت می کند. 

»تقوی« در مسیر اصلاح امور فدراسیون! 

 آلومینیوم                                                      نساجی )ساعت 1۸و4۵(
 پرسپولیس                                                 پیکان )ساعت 1۸و4۵(

 مس رفسنجان                                     ذوب آهن )ساعت 1۸و4۵(
 سپاهان                                                             گل گهر )ساعت 1۸و4۵(

 ملوان                                                                      صنعت نفت آبادان )ساعت 1۹(
 استقلال خوزستان                                     فولادخوزستان )ساعت 1۹(

کتور تبریز )ساعت 1۹(  شمس آذر قزوین                                 ترا
 هوادار                                                                      استقلال )ساعت 21(
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